
REFERAT fra mødet i Ellemarkens Afdelingsbestyrelse den 16.05.2017 

Referent: Birgit I. Nielsen                 Ordstyrer: Hans Jørgen Larsen        

Fraværende:  Dorte Corydon havde meldt afbud  

Næste møde: Den 14.06.2017 kl. 17.00 

Ekstraordinært beboermøde den 31.05.2017 

________________________________________________________________________________ 

Inden det ordinære møde havde Afdelingsbestyrelsen besøg af: 

Proceskonsulent Alexander Gert Nørgaard-Madsen med et oplæg om forskellige udbydere af tv og 

bredbånd. Afdelingsbestyrelsen besluttede på sidste møde at samarbejde med ham. Han har stor 

erfaring indenfor området og skal hjælpe Ellemarken med at træffe den rigtige beslutning på et 

oplyst grundlag. Det er intentionen, at processen afsluttes med et ekstraordinært beboermøde i 

september måned. 

________________________________________________________________________________ 

1. Godkendelse af referatet  fra bestyrelsesmødet den 19.04.2017.  

Referatet blev godkendt og underskrevet. 

2. Godkendelse af dagsordenen. 

Dagsordenen blev godkendt.  

3. Valg af ordstyrer ifølge forretningsordenen. 

 Hans Jørgen Larsen blev valgt som ordstyrer. 

4. Orientering v/ejendomsmester Jørn Krat. 

Der er bestilt rydning af sandkasser ifølge aftale og i overensstemmelse med beslutning på sidste 

beboermøde, og der udskiftes sand i de bestående sandkasser. Fjernelse af underbeplantning ved 

petanquebanen sker i uge 21. Nye handicapskure leveres i uge 21. De nye skraldespande til 

miljøskurene leveres i denne uge. Der er opsat belysning med en ny type lampe i hele opgang 197. 

I forhold til renoveringen er der stadig mange udfordringer, og der er enighed om, at det er 

uacceptabelt. Beboermødet den 31.05.17 afventes.   

5.Nyt fra Medieudvalget.   

Det er besluttet at opsige kontrakten med YouSee. 

De tre tyrkiske analoge tv-kanaler virker ikke mere efter opgraderingen til digital.  



Teddy Pedersen gav på beboermødet den 14.02.17 udtryk for, at han gerne ville deltage i arbejdet 

i TV udvalget. Afdelingsbestyrelsen har i den forbindelse holdt møde med Teddy Pedersen den 

10.04.17,  hvor vi drøftede grundlaget for det evt. fremtidige samarbejde. Afdelingsbestyrelsen 

har d.d. besluttet, at vi er så langt fremme i den nuværende tv- og internetproces, at det ikke er 

aktuelt at udvide udvalget.       

6. Renoveringen og nyt fra Byggeudvalget. 

Evalueringsmøde er planlagt den 31.05.17 for de beboere, som på nuværende tidspunkt har været 

omfattet af renoveringen. Formanden orienterede Afdelingsbestyrelsen om, at beboerne i de tre 

første blokke på hhv. Gymnasievej og Parkvej er inviteret på anbefaling fra DAB.    

Der er aftalt møder i Byggeudvalget den 06.06., den 30.08. og den 11.10.17.  

7. Klubber og foreninger v/Jytte Christiansen.  

Intet at behandle. 

8. Budget og økonomi/indkomne ansøgninger v/kasserer Janna Gisli.  

Kasserer Janna Gisli orienterede om status.  

9. Orientering v/formand Mickal P.N. Andersen. 

Møde  i BL kreds 2 den 25.04.17 blev aflyst. Næste møde holdes sidst i maj, først i juni. 

Repræsentantskabsmøde i BL kreds 2 afholdes den 30.05.17.  

Der afholdes temaften om fællesskab og frivillighed i Ellehuset den 08.06.17. 

10. Opfølgning på tidligere trufne beslutninger, aftaler m.m. 

Intet at behandle. 

11. Evt. 

 

 

Mødet afsluttet kl. 22.15 

                 


